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dhia eddine Selmi, 
student iz tunisa stigao 
je u našu kompaniju u 
okviru razmjene studenata 
tehničkog usmjerenja 
preko organizacije IAeSte. 
u kompaniji će provesti 
ukupno 7 tjedana, a završio 
je drugu godinu računalnih 
znanosti i inženjerstva 
na eNIt (ecole Nationale 
d'Ingenieurs de tuNIS). 
Simpatičnog dhiu eddinea 
pitali smo više o samoj 
proceduri dolaska, suradnji 
s kolegama u našoj 
kompaniji i drugim temama.

kako ste došli u našu 
kompaniju?
- Kao član IAESTE organizacije, a 
na temelju kriterija ocjena, dodatne 
edukacije koje smo prošli te rezultata 
testa engleskog jezika.

kako će vaše školovanje na 
fakultetu dalje izgledati?
- S početkom nove akademske 
godine krećem u završnu godinu 
ovog studija. Prvi će semestar biti 
posvećen predmetima, a drugi 
završnom projektu studija.

koje je područje vašeg rada u 
ericssonu Nikoli tesli?
- Radim u Istraživačko-razvojnoj 
jedinici na problematici višejezgrenog 
programiranja i paralelnog 
procesiranja pod mentorstvom dr. sc. 
Ivana Skulibera.

koje vas tehničko područje 
najviše zanima?
- Najviše me zanimaju istraživanja, 
nove tehnologije i primjena, 
programiranje i dizajn softvera te 
elektronika i tzv. ugrađeni sustavi 
(eng. embeded systems).

kako vam se svidjelo raditi u 
našoj kompaniji?
- Iskustvo u Ericssonu Nikoli Tesli mi 
mnogo znači. Ne samo zbog znanja 
i vještina koje sam stekao ovdje već 
i zbog reference u životopisu jer je 
činjenica da se radi o velikoj i snažnoj 
kompaniji što će mi koristiti u karijeri 
i povećati šanse za dobivanje dobrog 
posla u struci. U kompaniji mi se 
sviđa sve, od uvjeta rada do toga da 
su dostupni dobri alati za rad, kao 
i kompenzacije za moj rad. Sve je 
dobro organizirano, a maksimalna 
se briga posvećuje zaposlenicima. 
Kolegijalnost je na visokoj razini 
i ostvario sam dobru suradnju s 
kolegicama i kolegama. Atmosfera je 
odlična i osjećam se kao dio obitelji.

Imate li već dogovoreni radni 
angažman nakon fakulteta? 
- U ovome trenutku nemam još ništa 
dogovoreno. Trebam završiti još jednu 
godinu studija. Potrudit ću se da 
dobijem najbolje ocjene. Ambiciozan 
sam i uvijek želim dati najviše od 
sebe. Tko zna, možda ću raditi i izvan 
Tunisa – nikad se ne zna - možda čak 
u Ericssonu Nikoli Tesli :-)

što vas zanima osim posla?
- Volim sport, glazbu, druženja, 
surfanje internetom, čitanje časopisa 
i putovanja. Uvijek tražim nove 
izazove te razbijanje rutine. Volim 
upoznavati nove kulture i ljude i 
razmjenjivati mišljenja. 

za kraj, želite li još nešto poručiti 
našim čitateljima?
- Vrlo mi je drago da sam dobio 
priliku sudjelovati u ovom intervjuu. 
Sretan sam što sam upoznao 
Ericsson Nikolu Teslu i Hrvatsku. 
Zanimljivo mi je i iskustvo življenja 
u studentskom domu „Stjepan 
Radić“ – popularnoj „Savi“. Na kraju, 
želim se zahvaliti svim kolegicama i 
kolegama iz Ericssona Nikole Tesle, 
zaposlenicima IAESTE i svakom tko 
mi je pomogao doći ovdje. Posebice 
pozdravljam sve svoje hrvatske 
prijateljice i prijatelje koji su vrlo 
ljubazni prema meni.

Novi magistar u Ericssonu Nikoli Tesli
Krešimir Brebrić izradio je i 20. svibnja 
2010. godine obranio znanstveni 
magistarski rad na Fakultetu 
elektrotehnike i računarstva Sveučilista 
u Zagrebu pod naslovom: "Modeliranje 
i simulacija zaštitnih funkcija za 
telekomunikacijske transportne mreže".
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